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Some aspects of the internal control regulation in the national economy

F. Kubatieva

The importance of internal control in the structure of both corporate governance and state
regulation at the current stage is universally recognized. The development level of internal control in
domestic economic practice is inferior to similar models used in Europe and the United States of
America. An insufficient level of development of this type of control is primarily evidenced by the
lack of national professional standards of internal control in the Russian Federation. The urgency of
this issue is conditioned by the need for domestic economic practice in the legislative consolidation
of the foundations and the procedure for internal control regulating. The article suggests a number
of key directions for the regulatory and legal framework regulating internal control rationalizing.

Keywords: Internal Control, National Economy, Institute of Internal Auditors

References

Федеральный закон «О банках и банковской деятельности» от 02.12.1990 № 395-1.1.
Закон РФ «Об организации страхового дела в Российской Федерации» от 27.11.1992 № 4015-1.2.
Васильева  Е.А.  Внутренний  аудит  как  основополагающее  звено  развития3.
внутрихозяйственного  контроля  в  системе  управления  организацией  //  Экономика  и
управление:  новые  вызовы  и  перспективы.  2013.  №  4.
Курныкина О.В. Особенности внутреннего аудита электронных технологий и дистанционного4.
банковского обслуживания в кредитных организациях // Аудиторские ведомости. 2014. № 4.
Попова Л.В. Роль аудиторской подсистемы в учетно-аналитической системе предприятия //5.
Аудиторские ведомости. 2015. № 4.
Сонин А.М. Внутренний аудит в новой реальности // Аудитор. 2012. № 7.6.
Хорохордин  Д.Н.  Нормативно-правовое  регулирование  внутреннего  аудита  холдингов  и7.
сложноструктурированных экономических субъектов // Аудитор. 2015. № 3.

Финансовый  университет  при  Правительстве  Российской
Федерации,  г.  Москва September, 26 2018


